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BRM.0002.35.2021 
Protokół Nr XXXV/21 

z XXXV sesji Rady Miejskiej w Rynie 
odbytej w dniu 29 września 2021 roku 

 
Obrady odbywały się w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy  przy ul. Ratuszowej 2 w Rynie   
w godz.15:00 do 16:50 .  

 
W obradach uczestniczyli: 
 
-     Przewodniczący Rady Miejskiej - Juliusz Brant 
-     Radni  
-     Burmistrz MiG                           - Jarosław Filipek      
-     Sekretarz Gminy                       - Monika Chyła 
-     Skarbnik Gminy                        - Agnieszka Kozłowska–Budka 
-     Kierownik MGOPS                   -  Ewa Modzelewska   
-     Prezes PGKiM                         -  Juliusz Leczycki 
-     Radca Prawny                          - Anna Ulanowska  
 
Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Zapytanie o ewentualny wniosek w sprawie zmiany porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji z dnia 25 sierpnia br. 
4. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych  w okresie   
    między sesjami. 
5. Sprawozdanie Burmistrza o wykonaniu uchwał Rady i działalności w okresie między sesjami. 
6. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu za I półrocze 2021r.  
7. Informacja o realizacji inwestycji na terenie Miasta i Gminy.   
8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości stanowiącej własność  
    Gminy Ryn na nieruchomość należącą do osoby fizycznej. Druk 1 
9. Podjęcie uchwały w sprawie  ustalenia miejscowości, w których pobiera się opłatę miejscową.   
    Druk 2 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Ryn na 2021r. Druk 3 
11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ryn na lata 2021-  
      2027. Druk 4 
12. Sprawy różne, wolne wnioski i informacje.    
13. Prezentacja Strategii Rozwoju Miasta i Gminy Ryn na lata 2021-2031. 
14. Zamknięcie posiedzenia.                           
 

Ad. 1 Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej. Stwierdził 
prawomocność obrad, w których  uczestniczyło 11 radnych. Nieobecni: Pani M. Owczarek, B. 
Bojarska, Pan R. Szewczyk, Pan I. Nieckarz. 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  
 
Ad. 2  Zapytanie o ewentualny wniosek w sprawie zmiany porządku obrad. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – zapytał o wnioski w sprawie zmiany porządku 
obrad.  
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – wniósł o : 
1/  zdjęcie pkt 9 dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie  ustalenia miejscowości, w których   
     pobiera się opłatę miejscową -  Druk 2 
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2/ rozszerzenie porządku obrad o podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie   
    pomocy finansowej Miastu Giżycko – Druk 5 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie wniosek o zdjęcie pkt 9 
dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie  ustalenia miejscowości, w których pobiera się opłatę 
miejscową -  Druk 2 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania powyższy wniosek został przyjęty  jednogłośnie,  
w obecności 11 radnych. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Zbigniew Biziewski, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia Fitza, Małgorzata 
Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta Kryńska-
Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Władysław Nowikowski, Andrzej Zacharczyk 
NIEOBECNI (4) 
Beata Barbara Bojarska, Ireneusz Nieckarz, Marta Agnieszka Owczarek, Roman Piotr Szewczyk 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie wniosek o rozszerzenie 
porządku obrad o podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej 
Miastu Giżycko – Druk 5 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania powyższy wniosek został przyjęty  jednogłośnie, w 
obecności 11 radnych. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Zbigniew Biziewski, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia Fitza, Małgorzata 
Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta Kryńska-
Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Władysław Nowikowski, Andrzej Zacharczyk 
NIEOBECNI (4) 
Beata Barbara Bojarska, Ireneusz Nieckarz, Marta Agnieszka Owczarek, Roman Piotr Szewczyk 
 
Ad. 3  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji z dnia 25 sierpnia br. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie protokół z poprzedniej 
sesji z dnia 25 sierpnia br.  
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania protokół został przyjęty  jednogłośnie, w obecności 11 
radnych. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Zbigniew Biziewski, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia Fitza, Małgorzata 
Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta Kryńska-
Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Władysław Nowikowski, Andrzej Zacharczyk 
NIEOBECNI (4) 
Beata Barbara Bojarska, Ireneusz Nieckarz, Marta Agnieszka Owczarek, Roman Piotr Szewczyk 
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Ad.4  Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych  w   
         okresie między sesjami. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poinformował, że: 
1/ w dniach 28-29 sierpnia odbył się w Rynie rowerowy rajd Milko Mazury  
2/ 2 września uczestniczył w rozpoczęciu roku szkolnego w  Zespole Szkolno-Przedszkolnym 
3/ 4 września uczestniczył w dożynkach, które odbyły się w Ławkach; podziękował wszystkim 
organizatorom za to, że te dożynki wyglądały tak, jak wyglądały; wielu radnych brało w nich udział; 
były to bardzo dobrze zorganizowane dożynki 
4/ 13 września odwiedziła nas delegacja z zaprzyjaźnionych miast Mołdawii; zostało podpisane 
porozumienie partnerskie między naszymi gminami; ma nadzieję, że zaowocuje to współpracą; 
dodał, że dla straży pożarnej w Skoreniji został przekazany samochód  
5/ wpłynęło pismo mieszkańców ul. Kopernika o wsparcie petycji skierowanej do Generalnej 
Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad w Olsztynie w sprawie wykonania bezpośrednich zejść z 
budowanej ścieżki pieszo-rowerowej na wysokości poszczególnych posesji i skrzyżowania ul. 
Kopernika z ul. Sosnową na odcinku DK 59 – petycja stanowi załącznik nr 2 do niniejszego 
protokółu. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – odczytał projekt oświadczenia Rady Miejskiej w 
Rynie w sprawie poparcia petycji mieszkańców ulicy M. Kopernika w Rynie skierowanej do 
Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad Oddział w Olsztynie – oświadczenie stanowi 
załącznik nr 3 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania powyższe oświadczenie zostało podjęte jednogłośnie, w 
obecności 11 radnych. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Zbigniew Biziewski, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia Fitza, Małgorzata 
Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta Kryńska-
Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Władysław Nowikowski, Andrzej Zacharczyk 
NIEOBECNI (4) 
Beata Barbara Bojarska, Ireneusz Nieckarz, Marta Agnieszka Owczarek, Roman Piotr Szewczyk 
 
 Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poinformował, że wpłynęło pismo dotyczące 
odpowiedzialności karnej miedzy innymi samorządowców, w tym radnych, za to, że są 
prowadzone szczepienia na terenie naszej Gminy i terenie kraju. Autor tego pisma twierdzi, że 
radni również odpowiadają za to, że te szczepienia się odbywają i za konsekwencje, jakie 
spotykają naszych obywateli tj. chorobę, czy śmierć. Pismo stanowi załącznik nr 4 do niniejszego 
protokółu. 
 
Ad.5 Sprawozdanie Burmistrza o wykonaniu uchwał Rady i działalności w okresie między    
         sesjami- sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokółu 

 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – poinformował, że: 
1/ 29 sierpnia odbyła się druga edycja zawodów Milko Mazury 
2/ 30 sierpnia odbyła się uroczystość wręczenia stypendium najlepszym uczniom; nagrody po 
1000 zł otrzymało 33 uczniów 
3/ 4 września odbyły się Dożynki Gminne, które były najlepszymi dożynkami, jakie pamięta; złożył 
duże podziękowania wszystkim, którzy przyczynili się do tego, że mogły się odbyć, ale szczególne 
podziękowania składa Sołectwu Ławki za pośrednictwem Pana A. Zacharczyka, który też był w to 
bardzo zaangażowany 
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4/ 9 września w Nidzicy odbyło się spotkanie stowarzyszenia Cittaslow w sprawie uzgadniania 
strategii 
5/ w dniach 11-15 września gościliśmy delegację z Mołdawii, która nocowała na terenie naszej 
Gminy, ale to były miasta partnerskie lub delegacje, które gościło pięć Gmin; podpisane  zostało 
porozumienie o współpracy i ma nadzieję, że ta współpraca będzie się układała dobrze; dodał, że 
został przekazany Mołdawii 35 letni mercedes, który na pewno uratuje niejedno mienie, niejedno 
życie ponieważ u nich straż pożarna praktycznie nie istnieje.  
6/ 16 września był w Dyrektora Zarządu Dróg Wojewódzkich w Olsztynie ponieważ od dłuższego 
czasu staramy się o budowę chodnika w Prażmowie, do ogrodów działkowych „Stokrotka” wzdłuż 
ul. Ratuszowej, ulicy Nowickiego. Rozmowa była konkretna i ma nadzieję, że owocna. Dodał, że 
będziemy pewnie zmuszeni, aby dołożyć do tych inwestycji, ale w inny sposób nie uda się nam 
wybudować tak potrzebnego chodnika, jak w Prażmowie.  
7/ wręczył medale za długoletnie pożycie, czyli za 50 lat; poinformował, że aby otrzymać taki 
medal trzeba złożyć wniosek, bo są takie sytuacje, że małżonkowie nie życzą sobie takiego 
medalu 
8/ 17 września odbyło się spotkanie LGR-9 dotyczące pieniędzy unijnych  
9/ w rankingu gmin dotyczącym dochodu na jednego mieszkańca jesteśmy na III miejscu wśród 
Gmin województwa warmińsko-mazurskiego i na IX miejscu ogólnie wśród wszystkich Gmin 
województwa warmińsko-mazurskiego. Stwierdził, że jest to rewelacyjny wynik. Odnosi  się on  do 
budżetu i miały na to wpływ środki, które zostały pozyskane i wpłynęły do naszego budżetu w 
związku z zakończonymi inwestycjami. Podkreślił, że jest to praca wielu ludzi. Podziękował 
wszystkim za zaangażowanie. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – stwierdził, że praca, żeby w takim rankingu być 
jest wielka i trzeba przyznać, że w urzędzie zmieniło się bardzo wiele od Burmistrza poprzez Panią 
Skarbnik, Panią Sekretarz. Podkreślił, że te osoby odnalazły się w tym, co robią i robią to dobrze.  
 
Ad.6  Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu za I półrocze 2021r.  
 
Pani A. Kozłowska- Budka – Skarbnik - przedstawiła sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 
I półrocze br. Poinformowała, o pozytywnej opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o tym 
wykonaniu. 
 
Radni nie wnieśli uwag do wykonania budżetu za I półrocze 2021r.  
 
 
Ad.7  Informacja o realizacji inwestycji na terenie Miasta i Gminy.   
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – : 
 
1. Przebudowa ul. Warmińskiej w Rynie – prowadzone są rozmowy w sprawie przejęcia część 

działek od spółdzielni i wspólnoty mieszkaniowej 16; jeżeli uda się przejąć te działki 

spróbujemy zrobić projekt i sięgać po dofinansowanie. 

  

2. Budowa drogi gminnej do miejscowości Grzybowo gm. Ryn – projekt jest na ukończeniu, 
złożyliśmy wnioski o dofinansowanie i czekamy na decyzje.  

 

3. Przebudowa ul. Krzywej w Rynie – mamy pełna dokumentację, włącznie z pozwoleniem na 
budowę, złożyliśmy wnioski o dofinansowanie z funduszu dróg lokalnych. 

 

4. Przebudowa drogi gminnej Nr 130009N Słabowo  do drogi krajowej nr 59 w miejscowości 
Słabowo gm. Ryn – projekt jest w trakcie realizacji, złożyliśmy wnioski o dofinansowanie. 
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5. Mazurska pętla rowerowa – na naszym terenie jest jeszcze do zrobienia jeden kawałek przy 
miejscowości Krzyżany w stronę Knisu; jest wyłoniony wykonawca i czekamy kiedy wejdzie na 
budowę i to zrobi; drugą rzeczą do zrobienia jest miejsce odpoczynku dla rowerzystów za 
CPN-em.  
Odnosząc się do pisma mieszkańców, którzy potrzebują wejścia na ścieżkę rozmawiał z 
zastępcą kierownika Zarządu Dróg Krajowych – Rejonu Giżycko i obiecał, że to zrobią tylko nie 
wiadomo, czy teraz przy okazji tej inwestycji, czy później. 

 

6. Modernizacja i wyposażenie istniejącego lokalu przy ul. Plac Wolności 9 w Rynie – Punkt 
Informacji Turystycznej – wykonawca jest wyłoniony, inwestycja  jest w trakcie realizacji. 

 

7. Zagospodarowanie działek 230/10, 230/9 w Rynie pod nowy cmentarz komunalny – ogłoszono 
przetarg na wykonanie wody i kanalizacji oraz ogrodzenia tego terenu 

 

8. Budowa domu pogrzebowego wraz z zagospodarowaniem terenu na dz. 1/5, dz. 1/6 w Rynie – 
w trakcie realizacji.  

 

9. Samorządowy Klub Malucha Ryniak – złożyliśmy wniosek o dofinasowanie z Polskiego Ładu, 
na razie nie mamy żadnych informacji. 

 

10. Adaptacja działki nr 80 w Rynie na skwer wypoczynkowy pn. „Zakątek zadumy” – te zadanie 
jest wpisanie w Citaslow , jak się pojawią pieniądze to będziemy to realizowali.  

 

11. Zagospodarowanie terenu amfiteatru nad J. Ryńskim w Rynie – mamy projekt, mamy 
przygotowaną dokumentację, ale na razie nie ma pieniędzy.  

 

12. Adaptacja pomieszczeń w poziomie piwnic w budynku Regionalnego Parku Edukacji Kultury i 
Turystyki w Rynie niebawem inwestycja powinna się zakończyć. 

 

13. Rozbudowa budynku po byłym przedszkolu w celu utworzenia Sali widowiskowej w ramach 

Regionalnego Parku Edukacji Kultury i Turystyki – mamy pozwolenie na użytkowanie.  
 

14. Park rekreacji i wypoczynku na j. Ołów w Rynie – jest modyfikowany projekt. Mieliśmy 
problemy z uzyskaniem zgody na utworzenie pomostu, części traktu spacerowego na tym 
pomoście ponieważ dzierżawca jeziora zaskarżał praktycznie wszystkie decyzje. Trzy miesiące 
temu uzyskaliśmy decyzję prawomocną, po naszej myśli. Ale przez te lata projekt się zestarzał 
i na podstawie tego projektu nie ma możliwości uzyskania pozwolenia na budowę i trzeba go 
przystosować. 

 
15. Przebudowa ul. Nowickiego w Rynie – projekt jest na ukończeniu złożono wnioski o 

dofinansowanie.  
 

16. Przebudowa drogi gminnej nr 130013N w miejscowości Ławki Małe – nie ma 
dofinansowania. 

 
17. Zakup samochodu skrzyniowego – nie ma możliwości zakupienia w tym roku takiego 

samochodu, który by spełniał nasze oczekiwania.  
 

18. Budowa budynków socjalnych na działce nr 75/2 w miejscowości Sterławki Wielkie – projekt 
jest na ukończeniu.  

19.  Modernizacja budynku nr 87 w celu jego adaptacji na mieszkania socjalne wraz z 
zagospodarowaniem terenu w miejscowości Sterławki Wielkie - projekt jest na ukończeniu. 
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20. Zagospodarowanie działek o numerze ewidencyjnym 95/7, 95/4 obręb Miasto Ryn – dopiero 
w tym roku wykonawca uzyskał niezbędne dokumenty do odbioru i będzie to już rozliczane. 
 

21. Rozbudowa budynku remizy OSP Ryn – projekt jest w trakcie realizacji. 
 

22. Zakup sprzętu ratowniczego dla OSP Ryn – środki zostały przyznane, umowa jeszcze nie 
została podpisana. 

 
23. Rewitalizacja terenu przy Zespole Szkolno-Przedszkolnym – planowane jest wykonanie 

projektu. 
 

24. Zakup pieca konwekcyjno-parowego – piec został zakupiony. 
 

25. Montaż paneli fotowoltaicznych na budynek RPEKiT – panele zostały zamontowane. 
. 

26. Oświetlenie uliczne na terenie miasta Ryn – uzyskaliśmy dofinansowanie na  trzy przejścia 
dla pieszych. Dwa przejścia przy szkolne, jedno na wysokości byłej sali gimnastycznej, 
drugie na wysokości boiska oraz przy wejściu na osiedle przy ul. Mazurskiej. W tym roku 
zrobimy projekty, a realizacja w roku przyszłym. 
 

27. Monitoring miasta Ryn – niestety żadne dofinansowanie na chwilę obecną się nie pojawiło i 
na razie nie będzie realizowany. 
 

28. Wyposażenie sali widowiskowej Regionalnego Parku Edukacji, Kultury i Turystyki w Rynie – 
chodzi o sprzęt nagłaśniający, przetarg został ogłoszony. 

 
29. Modernizacja świetlicy w Ławkach – był ogłoszony przetarg, wpłynę dwie oferty: jedna  

oferta opiewała na 73 000 zł, a druga prawie 60 000 zł. Kwoty wysokie dlatego przetarg ten 
został unieważniony i ogłoszony został nowy przetarg. 

 
Pan W. Nowikowski odnosząc się do ul. Warmińskiej i rozmów prowadzonych w sprawie przejęcia 
działek zapytał na jakiej zasadzie miałoby nastąpić przejęcie. Czy na zasadzie kupna, czy 
nieodpłatnego przekazania. Jakie będą dalsze konsekwencje dla właścicieli wspólnoty nr 16 
ponieważ oni mają w aktach notarialnych zapisane, oprócz własności mieszkania, proporcjonalną 
wielkość mieszkania do części wspólnych. Jeśli zmienia się ogólnie wielkość działki, to 
konsekwencją tego jest to, że zmieniają się poszczególne udziały. 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – odpowiedział, że udziały się nie zmieniają, udziały dotyczą części 
wspólnych. Jeżeli część wspólna ma 100 ha , to ktoś , jak ma 250/10 000 to ma taki udział w 
działce 100 ha. Natomiast jeżeli wspólnota sprzeda 50 ha działki, to ma dalej 250/ 10 000 , ale 
udziału w tej działce 50 ha. Z punktu widzenia właścicieli tych lokali nic się nie zmienia. Żadne 
udziały nie muszą być przeliczane, żadne korekty notarialne. Jedynie musi uzyskać zgodę 
zgromadzenia na takie przejęcie działki. Natomiast nie zmienia to absolutnie nic, jeżeli chodzi o 
wielkość udziałów. Dodał też, że ma nadzieję, że uda się to przejąć nieodpłatnie. W tej chwili dla 
wspólnoty mieszkaniowej jest to tylko problem. Utrzymanie tej drogi jest w gestii wspólnoty. 
Proponujemy, że przejmiemy ten grunt i będziemy go utrzymywać, odśnieżać, wyremontujemy go i 
przekażemy do użytkowania mieszkańcom. Z tej drogi naprawionej przede wszystkim będą 
korzystali mieszkańcy osiedla, czyli wspólnoty mieszkaniowej 16 i spółdzielni mieszkaniowej. 
Jeżeli nie będzie woli przekazania działek, nie będzie remontu. 
 
Pan W. Nowikowski stwierdził, że myśli, że wola powinna być ponieważ dla tych mieszkańców nic 
się nie zmieni. 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – dodał, że może się zmienić ogólny wygląd tej części Rynu, 
osiedla na bardziej korzystny dla oka, dla przejazdu, dla transportu. Formalnie utrzymanie tych 
terenów przejdzie pod nasze władanie.  
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Ad.8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości stanowiącej    
         własność Gminy Ryn na nieruchomość należącą do osoby fizycznej. Druk 1 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – przedstawił projekt uchwały. Sołectwo wyraziło zgodę na 
zamianę. 
 
Pan K. Jarosz – Zastępca Przewodniczącej Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, 
Rolnictwa i Turystyki poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości stanowiącej własność Gminy Ryn na nieruchomość 
należącą do osoby fizycznej. Druk 1 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie, w obecności 11 radnych. 
Uchwała Nr XXXV/268/21 stanowi załącznik nr 6  do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Zbigniew Biziewski, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia Fitza, Małgorzata 
Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta Kryńska-
Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Władysław Nowikowski, Andrzej Zacharczyk 
NIEOBECNI (4) 
Beata Barbara Bojarska, Ireneusz Nieckarz, Marta Agnieszka Owczarek, Roman Piotr Szewczyk 
 
Ad.9  Podjęcie uchwały w sprawie  ustalenia miejscowości, w których pobiera się opłatę    
         miejscową. Druk 2 – zdjęty z porządku obrad 
 
 
Ad.10  Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Ryn na 2021r. Druk 3 aktualny 
 
Pani A. Kozłowska – Budka – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały. 

 
Pan K. Jarosz – Zastępca Przewodniczącej Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, 
Rolnictwa i Turystyki poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
zmian budżetu Gminy Ryn na 2021r. Druk 3 aktualny 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie, w obecności 11 radnych. 
Uchwała Nr XXXV/269/21 stanowi załącznik nr 7.  do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Zbigniew Biziewski, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia Fitza, Małgorzata 
Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta Kryńska-
Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Władysław Nowikowski, Andrzej Zacharczyk 
NIEOBECNI (4) 
Beata Barbara Bojarska, Ireneusz Nieckarz, Marta Agnieszka Owczarek, Roman Piotr Szewczyk 
 
Ad.11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ryn  
            na lata 2021-  2027. Druk 4 aktualny 
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Pan K. Jarosz – Zastępca Przewodniczącej Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, 
Rolnictwa i Turystyki poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ryn na lata 2021-  2027. Druk 4 aktualny 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie, w obecności 11 radnych. 
Uchwała Nr XXXV/270/21 stanowi załącznik nr 8  do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Zbigniew Biziewski, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia Fitza, Małgorzata 
Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta Kryńska-
Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Władysław Nowikowski, Andrzej Zacharczyk 
NIEOBECNI (4) 
Beata Barbara Bojarska, Ireneusz Nieckarz, Marta Agnieszka Owczarek, Roman Piotr Szewczyk 
 
 
Ad.12  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej   
            Miastu Giżycko – Druk 5 
 
Pan K. Jarosz – Zastępca Przewodniczącej Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, 
Rolnictwa i Turystyki poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej Miastu Giżycko – Druk 5 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie, w obecności 11 radnych. 
Uchwała Nr XXXV/271/21 stanowi załącznik nr 9  do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Zbigniew Biziewski, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia Fitza, Małgorzata 
Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta Kryńska-
Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Władysław Nowikowski, Andrzej Zacharczyk 
NIEOBECNI (4) 
Beata Barbara Bojarska, Ireneusz Nieckarz, Marta Agnieszka Owczarek, Roman Piotr Szewczyk 
 
 
Ad.13  Sprawy różne, wolne wnioski i informacje – nie poruszano.   
 
Obrady opuścił Pan K. Cybul. W sesji uczestniczy 10 radnych. 
 
Ad.14  Prezentacja Strategii Rozwoju Miasta i Gminy Ryn na lata 2021-2031. 
 
Pani Natalia Sierpińska – przedstawiciel firmy opracowującej strategię przedstawiła zdalnie 
prezentację Strategii Rozwoju Miasta i Gminy Ryn na lata 2021-2031. 
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Ad.15 Zamknięcie posiedzenia.                           
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad XXXV sesji Rady Miejskiej w Rynie Przewodniczący 
Rady zamknął obrady. 
 
                                                                                                                                                                             
                                                                                     Przewodniczący Rady Miejskiej w Rynie 
Protokółowała:   
Bożena Dybała                                                                             Juliusz Brant 
 

 


